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 Referat fra FAU-møte, Skeie skole 12.03.2024  
Neste møte     17.04.2024 kl. 18.30 
 

1. konstituering 
Referent:  Ansvarlig Navn        oppmøte  

1. Referent 1 Nina Helen Halseid-Budd  

2. Referent 2 Ann Jeanett Paterson x 

Møteleder Fau leder Anders Ree x 

    

 
Valg av møteleder og referent 

  Vedtak: Til møteleder ble valgt Anders Ree 

  og til referent: Ann Jeanett H. Paterson 

 

1. Registrering av de fremmøtte 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Klasse Navn 12.03.2024 

SFO Nejla Karahosan  

1A Yvonne Pedersen X 

1B Jeanine Pettersen  

1C 
Linn Anneth 
Grønning 

 

2A  Ellen Malmin  

2B Ann Jeanett Paterson X 

2C 
Nina Helen Halseid-
Budd 

X 

3A 
Ann Mari Winterhus - 
fjeld 

X 

3B Oddbjørn Nessa  

3C    

4A Elina Krumina X 

4B 
Hanne Blychert 
Dalaker  

 

4C Vivian Vestersjø x 

5A Hege Hagen X 

5B Ole Knud Bonnez  

5C Anders Ree X 

6A    

6B    

6C Lisa Odland X 

7A  Rita Røgenes X 

7B Karolina Johansen X 

7C Kari Th Hattestad  

Rektor Kathrine Erga X 
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2. Økonomi  
FAU har noen midler, ca. 50.000 kr. I mangel på inntekter synker beholdningen jevnt.  
Planlagte utgifter i år er 3000 kr til reflekskonkurransen, 10.000 kr til 7.klasses tur (17.mai 
penger), felles skoleavslutting 10.000kr. 

 

 
Reflekskonkurranse, skolen må melde til kasserer om utbetaling til vinnere. 
 

 
 

3. Reflekskonkurransen  
Startet 1.november. Den varer fram til siste dag før vinterferien. Det er kun refleks-vest og 
reflekssele så er godkjent som refleks.  
Læreren i hver klasse teller opp reflekser to hemmelige dager hver uke.  
Det blir kåret  

• en vinner 1-4 klasse  

• en vinner 5-7 klasse.  

• 1500,- kr til hver klasse.  
Vinneren bør annonseres så fort som mulig før påskeferien. 
Ansvar: Kari Therese  
 
 Fau rep for hver klasse sender info om reflekskonkurranse (Påminnelse).  
Det må også legges inn i årshjulet at refleksvester må søkes før sommeren, så det er klart til 
konkurransen begynner. Alle har ansvar for å høre rundt og tipse Kari om muligheter for 
refleks-spons. OBS: kun vester og kryss gjelder 
 

 
4. FAU internt 
Status 21.02.24: 
 Facebook gruppen «Foreldrerådets ArbeidsUtvalg (Fau) - Skeie skole» 

Det er 20 medlemmer pr dags dato.  
 Administratorer: 
Fau leder – Anders Ree 
SU leder – Hege Hagen 
-Kari Therese Hattestad  
 
-Det lages arrangement med påmelding for hvert møte og arramgement for å ha en enklere oversikt 
på hvem som har mulighet å delta. 
 

 
 
 
 
 
 

Beholdning Mars 2024 46 558,44  

Reflekskonkurranse -3000 Ikke utført 

Skolen for 7.klassetur -10000 Utført overført 
skolen. 

Midler til skoleavslutting -14000 Ikke utført 

Frie midler  29 558,44,-  
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5. Saker fra Foreldre 
Nye saker: 

1. Mottatt en sak som ønskes tatt opp: soping og søppelplukking av skolegården: 
a. Kan elevene plukke søppel jevnlig gjennom året? Hver uke har enm kl. ansvar. 
b. Kan vi få skolegården sopet før 17.mai? Dugnad?  

Status 12.03-24;  Elevene på skolen har hver uke ansvar for å plukke søppel i 
skolegården, så dette blir gjort. 
Sopebil koster en del å få på besøk, men det skal ordes slik at den kommer i 
forkant av 17 mai, slik at skolegården ser pen ut. 

 
2. Hei, jeg har en forespørsel fra en forelder om det er mulig å få satt opp basketballnett på 

en av plassene han har forslått, se vedlegget. Mvh Rita 
 

Basketball mål.pdf

 
 Status 12.03-24; Skolegården skal oppgraderes i løpet av våren/sommeren, og vet foreløpig 
ikke hva som ligger i planene for oppgraderingen enda, eller om basketball nett ligger i disse planene. 
Om ikke basketballnett kommer i forbindelse med dette, vil FAU ta opp saken på nytt og se hvor da 
det vil kunne passe med et nett i forhold til de nye oppgraderingene. 
Men inntil videre skal rektor få skrudd opp et nytt nett hvor det har vært et basketballnett tidligere, 
altså bak gymsalen. 
 

3. Sosialemedier/SOME møte med foreldre 
Det er viktig i dag å henge med på hva de unge driver med og hva som er greit og ikke 
greit, og hva konsekvensen kan vær. 
Et ønske fra foreldrene er et møte angående dette temaet, kanskje med Barnevakten 
eller lignende. 
Status pr 12.03-24: SU og fau leder sjekker opp i om de andre skolene på Hundvåg og 
omegn vil gå sammen om dette kurset, da det koster en del å få disse inn. 
Rektor sjekker med skolene som har hatt disse møtene om det har vært fornuftig og 
anbefales. 

  
4. Chromebook på SFO. 

Det blir brukt en del chromebook på SFO, eller iallfall elevene får valg om de vil leke eller 
sitte på chromebook. Spesielt på fredager. 
Status pr 12.03-24;  Rektor sjekker opp i saken og mulighetene for å unngå dette 

 
Eldre saker: 

1. Bom ved gymsal virker ikke, biler kjører inn i skolegården for å snu ved levering. 
Vegen må stenges på annet vis om man ikke får bommen til å virke.  Ansvar: Rektor  

i. Tiltak: Skeie skole- Bestilt ny hengelås med nøkkel som skal på bom. 
ii. Status:  bom, VOF –sinte mailer. 

Status pr 21.02-24;  Ny lås ble hengt opp, men denne ble fylt med lim og filt i 
stykker. Ny lås er på vei. 
 Rektor hører med trygg trafikk om innkjøring forbudt skilter. 
Rektor sjekker med å kunne ha elever eller frivillighetssentralen til å stå vakt 
ved bommen om morgenen for å få bort dette problemet. 

Status: 12.03-24; Samme som sist.  
Rektor sjekker med trygg trafikk om skilter. Og hører med om elever kan passe på 
bommen og skoleområdet om morningen. 
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2. • skolemat, hvilke pålegg tilbyr skolen ved smøremåltid, hvorfor kan de ikke kjøpe 
inn bla melkefritt smør, mer utvalg av pålegg? 
Status pr 21.02-24: Det er i dag ganske stort utvalg i pålegg til elevene. 
Rektor sjekker ut hvordan rutinene og status er på melkefritt, glutenfritt osv, da dette 
er et manglende tilbud for de som trenger det. 
Status pr 12.03-24; Rektor skal sjekke mulighetene for å få inn mer melkefritt smør, 
da det nå er kun ett på deling på alle. 

 
 

6. Informasjon fra Rektor  
 
Nye saker: 

• Digitale tavler er på plass. 
 
Eldre saker: 

• Kommunen planlegger oppgradering av skolegården. Elevrådet har spilt inn sine 
forslag. Arbeidet ute skjer til våren/sommer. 

• Ved neste skoleår 24/25 forsvinner gratis skolemat på skolene.  Hvordan det blir 
videre med tilbud om dette, vil rektor og FAU komme med mer info om når det er 
med fremgang i saken. 

• Natteravn hjertesukk. Vi trenger flere natteravner på Hundvåg. De som kjenner på at 
de ønsker å bidra kan ta kontakt med Natteravnene på facebook eller Ann Therese 
Madland på tlf 992 90 718 eller mail; ann.therese.madland@stavanger.kommune.no 

• Det jobbes med å redusere skjermtid i klassene, da det er kommet en del 
tilbakemeldinger på dette., jobbes med ennå. 
Rektor tar dette videre. 

• En alternativ skoledag.   Det pågår et prøveprosjekt på Skeie skole for motivasjon og 
mestring for enkelte elever i 3-7 klasse. 

 
 

7. Salg av klær: 
Mye klær blir hvert år glemt igjen på skolen. Foreldre og barn får mulighet til å hente dette, 
men fortsatt er mye igjen. 
Istedefor at dette skal gå til fretex, blir klærne nå vasket og FAU arrangerer en kjekk 
salgskveld hvor man kan kjøpe klær til en liten sum og pengene går til Fau kassen slik at vi 
kan arrangere kjekke ting for barna.  Bra for miljøet og fokus på gjenbruk. 
 
Status 21.02-24; 

• Alle gjenglemte klær er nå vasket av medlemmer i FAU. 

• Det vil bli laget en «flyer» som rektor printer ut og deler ut, med info om 
salgskvelden. 

• Det legges også på vigilo og til drøfting, Hundvåg facebookside. 

• Dato for salgskvelden er satt til 17 april klokken 18.00-20.00, og vi håper så mange 
som mulig tar seg turen og støtter opp. 

Status pr 12.03-24; 
Klær er brette og sortert. 
Vipps er opprettet 
Plakater og prisliste er laget 

mailto:ann.therese.madland@stavanger.kommune.no
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Gjennstår; Rektor sender ut invitasjon og prisliste på Vigilo og til sine lærere.  Rektor henger 
opp lapper på dørene på skolen, og printer opp plakater til dagen. 
Invitasjon legges ut på hundvåg min bydel og henges opp evt på lokalbutikker. 

 Fau møter 17.30 på salgsdagen for å gjøre i stand og henge opp plakater. 
 
 
 

8. Annet 
 

 
1.  Lysene i skolegården er igjen ute av drift. Og det purres på kommunen, så hjelp oss 

gjerne og send inn en VOF, Varsel om feil. Velg da kommunale områder og belysning. 
Lys i skolegården fungerer ikke. 

- Ikke behandlet. 
 

www.stavanger.kommune.no/varsle-om-feil/ 
 

9. Saker til neste møte 
 
 

1. Valg av nytt Fau- styre så godt det lar seg gjøre 
De som er på valg for skoleåret 2024/2025 er: FAU-leder, Nest leder og Kasserer 
(Styremedlem) årlig  

 
Oppfordring fra KFU – kommunalt foreldreutvalg: 

Valg av nytt FAU + foreldremøte på våren 
VALG AV NYTT FAU STYRE 
Vi i KFU vil gjerne oppfordre alle de som ikke velger nytt FAU styre på våren, om å gjøre det. Det er ofte en regel ifølge 
vedtektene, men vi opplever at nytt styre ofte velges på høsten, i forbindelse med nytt skoleår.  

 
Fordelene med å velge nytt styre på våren, er at 1. det blir tid til ordentlig overlevering av informasjon og arbeid, og 
dermed risikerer man ikke å miste verdifull informasjon med et styremedlem som går av. 2. det tillater overlapping av 
styrene, slik at det nye styret kan få "opplæring" før det tar over.  

 
 

FORELDRMØTER PÅ VÅREN 
Vi anbefaler også at dere oppmuntrer klassekontakter til å ta initiativ til foreldremøte på våren. Jeg ser noen har gjort 
det allerede - veldig bra! I følge loven er det kun pålagt med ett foreldremøte, og det holdes på høsten i regi av 
skolen/lærer. Foreldremøte på våren er frivillig, og arrangeres i tilfelle av klassekontakter.  

 
Vi opplever ofte at foreldre ikke ser det nødvendig med enda et foreldremøte, kanskje fordi ting "går bra" akkurat nå. 
Men om ting går bra nå, er det en gylden anledning til å diskutere viktige temaer (dem er det mange av! Legger ved 
en liste med forslag), og å bli enige om former for samarbeid og konfliktløsning, som er klar når man møter på 
utfordringer. Og dersom ting ikke går så bra akkurat nå...vel, da sier det seg selv at det er viktig at foreldre samles og 
tar tak i utfordringene de står ovenfor.  

Dobbelklikk på pdf: 

Ideer_til_tema_på_f

oreldremøter.pdf
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10. Årshjul 
Møtedatoer og valg av arrangement.  
Ansvar: nestleder 

  Se gjennom årshjul for ferdigstillelse. 
 
 

ÅRSHJUL 
SKEIE SKOLE FAU – ÅRSHJUL 2023/2024 

 Mnd. Aktivitet  Kommentarer  Ansvar  

2023 

AUGUST 

AUGUST  Skolestart 18.08  

Ingen FAU møter i august eller september.  

Skoleruten: https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-
skole/skole/skolerute-20232024/?s=Skeie%20skole  

  

SEPTEMBER 

SEPTEMBER  Foreldremøte  Valg av FAU representanter og klassekontakter.  Skolen  

OKTOBER 

06.10.23 FAU-møte Skeie skole-lærerværelset kl. 19:30- 21:00 FAU leder  

 Utdeling av refleksvester  Reflekser gitt av Kiwi skeie, til 2022 spør Risa  FAU  

NOVEMBER 

01.11.23 Refleksvestkonkurranse   Oppstart 1.nov  FAU og skolen  

15.11.23 FAU møte 10.11  Skeie skole-lærerværelset kl. 19:30-21-00  FAU leder  

28.11.23 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

DESEMBER 

   Ingen FAU møter i desember.   

04.12.23 
Fellesmøte for FAU/SU-ledere + 
informasjon om KFU 

For hvem: Alle FAU og SU-ledere i grunnskolene i Stavanger 
 
Tidspunkt: Mandag 4.desember kl. 18.30-20.30.  
Sted: Kannik skole 
 
Tema: - Innledning av Mette Vabø, leder for utvalg for oppvekst og 
utdanning. - Bli kjent med KFU.  
- Hvordan kan vi sammen påvirke skolepolitikken? 
 

Påmelding: Innen 24.november, enten til 
kfu@stavanger.kommune.no,  

Fau sender  

FAU-leder 
og/eller SU rep. 

 

2024 
JANUAR 

17.01.24 FAU møte Skeie skole – lærerværelse kl. 19:30-21:00  FAU leder  

23.01.24 17. mai møte  Formøte, oppstartsmøte 17. mai.  
FAU leder og evt. 
17. mai komitè. 

17.01.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

31.01.24 Et annerledes foreldremøte Arrangert av KFU  

FEBRUAR 

https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skolerute-20232024/?s=Skeie%20skole
https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skolerute-20232024/?s=Skeie%20skole
mailto:kfu@stavanger.kommune.no
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21.02.24 FAU møte 
Skeie skole – lærerværelse kl. 19:30-21:00 , og Salg av klær 
planlegging. 

FAU leder  

    

    

14.02.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

 Foreløpig-Møte  

Salg av klær 

Valg av leder for prosjekt Salg av klær. 

 

Alle Fau rep.  

Unntatt 6.trinn. 

MARS 

12.03.24 FAU møte Skeie skole – lærerværelse kl. 1900-2100  FAU leder  

13.03.24 17. mai møte  
FAU 6. trinn m klassekontakter (m Lunde) tar et første 
planleggingsmøte . med alle involverte. 

FAU 6. trinn  

12.03.24 Planlegging ‘Salg av klær Salg av brukte klær i aula FAU- alle 

    

13.03.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

APRIL 

17.04.24 FAU møte 

Skeie skole – lærerværelse/aula kl. 1930-2100  

 

• Planleggingsmøte  

FAU leder  

16.04.2024 
Fellesmøte for fau og su-ledere i 
hundvåg bydel 

Sted: lunde skole 
Fauleder, 
nestleder og su-
leder 

??.xx.24 17. mai møte  
Allmøte med alle foreldre i 6. trinn, informasjon om de ulike 
arbeidsgruppene og påmelding til de ulike gruppene  

FAU 6. trinn  

 Reflekser til elever Søke refleks til neste skole år, store størrelser  

17.04.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

17.04.24 Salg av klær  Salgskveld, 18.00-20.00, oppmøte 17.30 Salg. alle 

MAI 

22.05.24 
Planlegging sommeravslutning og 
FAU møte 04.05  

Skeie skole – lærerværelse kl. 1830 

Møte sommeravslutning 
FAU leder  

17.04.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

 17.05.24  17. mai arrangement  FAU 6. trinn + Korpset arrangerer – felles for Skeie og Lunde  

  

FAU 6. trinn og 8. 
trinn på Lunde  

JUNI 

05.06.24 KFU styremøte Kan møte via teams ved ønske om å delta. FAU leder 

??.06.24 FAU møte (ved behov)  
Skeie skole – lærerværelse kl. 1930-2100,  

sluttplanlegging, felles skoleavslutning 
FAU leder  

Uke 25 

13.juni 

Felles skoleavslutning, slik som i 
fjor.  

Vedtak: Ja. Vi må å få noen inntekter slik at vi kan holde 
skoleavslutning sammen med skolen årlig fremover. Forslag er Salg 
av brukte klær, loddsalg, og eventuelt en kiosk. 

Frukt kurver bestilles 2uker før 

Yvonne 
Pedersen/ Vivian 
Vestersjø  

 

 

  


